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امام جمعه بناب: ربا کشور را تهدید میکند

امام جمعه بناب با اظهار نگرانی از شیوع ربا در جامعه گفت: من اعلام خطر میکنم، مسئله ربا کشور را تهدید میکند.

امام جمعه بناب با اظهار نگرانی از شیوع ربا در جامعه گفت: من اعلام خطر میکنم، مسئله ربا کشور را تهدید میکند.

به گزارش خبرگزاری فارس از تبریز، حجتالاسلام مصطفی باقریبنابی در خطبههای آیین شکوهمند نماز جمعه شهرستان بناب با
اظهار نگرانی از شیوع ربا در جامعه اظهار داشت: اگر به این موضوع از سوی مسئولان چارهسازی نشود، برکات موجود کشور

همهاش از بین خواهد رفت.

وی با بیان اینکه با شیوع بلای خانمانسوز ربا در جامعه انواع فساد نیز جامعه را در بر میگیرد؛ افزود: اگر مسئولان برای این
آفت عظیم چارهای نیندیشند، مشکلات زیادی این کشور را تهدید خواهد کرد.

خطیب جمعه شهرستان بناب سپس با تشریح آثار زیانبار افزایش ربا در جامعه گفت: بر مسئولان نظام جمهوری اسلامی،
دولتمردان و حوزههای علمیه کشور فرض و فریضه است که برای این موضوع حساس و خطرناک در کشور چارهسازی کنند و

تصمیمات قاطعی را اتخاذ و به صورت صریح و شفاف آن را بر عموم مردم تبلیغ و تفهیم کنند.
حجتالاسلام باقریبنابی ادامه داد: آنچه که از سوی بانکها انجام میگیرد، بر روی ضوابط است از این رو هشدار صریح قرآن
است که اگر در جامعه ربا رایج شود، مثل این است که آن جامعه به جنگ علنی با خدا و پیامبر اکرم(ص) برخاستهاند و صد در

صد معلوم است که در این دعوای نابرابر چه کسی متضرر خواهد شد.
رئیس شورای فرهنگ عمومی شهرستان بناب در بخش دیگری از سخنان خود به 26 دی ماه سالروز فرار شاه ملعون از کشور
اشاره کرد و گفت: این روز یادآور فرار جباری است که شرق و غرب پشتوانه و حامی وی بودند و انصافاً یک عنصر ناپاک و مزدور

سرسپرده غرب در این کشور بود.
حجتالاسلام باقریبنابی به عقب ماندگیهای این کشور در تمام بخشها در زمان سلطنت وی اشاره کرد و گفت: در آن زمان
پیشرفت علمی کشور در حاشیه ماند، وضع کشاورزی اسفبار بود و هزاران مشکل دیگر گریبانگیر این کشور بود و صرفاً در صدد

جلب رضایت بیگانگان بود.
وی با تأکید بر اینکه دست خداوندی موجب سقوط رژیم طاغوت در این کشور شد؛ اظهار کرد: قدرتهای ظاهری توان برکناری
این رژیم را نداشتند اما خداوند با هیچ کس عقد اخوت ندارد و اگر بعد از گذشت 35 سال از انقلاب اسلامی کفران نعمت کنیم

و قدر نعمات خداوندی را ندانیم، ما هم عذاب خواهیم شد.
امام جمعه بناب تصریح کرد: هزاران هزار عنایت پروردگاری شامل حال این کشور و ملت شده است. وجود رهبری، امنیت و
آسایش و نعمتهای وافر و هزاران هزار شهید، جانباز و آزاده تقدیم این انقلاب شده و باید قدر این نعمت بزرگ را بدانیم و به

آن ارج نهیم.
حجت الاسلام باقریبنابی 27 دی ماه سالروز شهادت سید جلیلالقدر نواب صفوی و یاران ایشان را گرامی داشت و گفت:

مسلماً خونهای این عزیزان در پیروزی این انقلاب سهم بسزایی داشت.
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